
R O M A N I A
JUDEŢUL  CLUJ
CONSILIUL LOCAL
AL ORAŞULUI  HUEDIN

P R O C E S  -  V E R B A L

                Incheiat azi 31.08.2012, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului Local Huedin.
Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin
Legea nr. 286/2006.

ț Ș șConsilieri total 15, consilieri prezenţi 14, absen i 1, d.na aiti Cristina.
șSe supune la vot ordinea de zi  i se aproă în unanimitate.

șSe supune la vot procesul verbal  al sedintei din data de 16.07.2012 i se aprobă  în
unanimitate.

ș țD. oara Cozea Marinela prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de învă ământ
țsănătate privind aprobarea  modificării structurii organizatorice la sec ia de medicină  internă. din

șcadrul Spitalului Oră enesc Huedin.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

D.soara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia  de sănătate  privind
șaprobarea deblocării unor posturi în cadrul Spitalului Oră enesc Huedin.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
Se prezinta proiectul de hotărâre avizat de de comisia de sănătate  privind aprobarea

ș ț șOrganigramei i Statului de Func ii la Spitalul Oră enesc Huedin.
Dl.  Dreve Ioan acordă  lămuriri d.lui Vasas privind postul de analist programator.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
ș țD. oara Marinela prezintă  proiecrtul de hotărâre avizat de comsia de învă ământ sănătate

țprivind aprobarea actualizării componen ei  Consiliului Comunitar Consultativ la nivel local.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre  i se aprobă în unanimitate.

țD.soara Cozea Marinela prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de învă ământ
șsănătate privind aprobarea introducerii în domeniul public al ora ului a unor imobile din cadrul

șSpitalului Oră enesc Huedin, respectiv a valorii de inventar al acestora.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

ș țD. oara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia pentru activită i
economice privind aprobarea acordării sumei de 1.500 lei  la cap. Situatii de urgenta , lămuriri
acordând dl Vasas.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
șDl. Buza Istvan prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind

țaprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru un teren în suprafa ă de de 4.600 mp, lămuriri acordând  dl
șLazăr Ioan , d.lui Mati Horea arătând că prin H.C.L nr. 105/201  sa realizat  întocmirea unui Plan

Urbanistic Zonal iar acum aprobarea PUZ-lui, după ce a fost întocmit.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

ș țD.na Edve Laura prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administra ie publică
țprivind  aprobarea Planului de Ac iune pe anul 2012 pentru beneficiarii de ajutor social.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
șDl. Farka Marius prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de administratie publică ,

ș ț șprivind  aprobarea însu irii bunurilor care apar in domeniului public al ora ului Huedin.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

ș țDl. Farka Marius prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia  de administra ie  Publică
șprivind aprobarea  valorii de invetar a unor bunuri aflate în incinta Spitalului Oră enesc Huedin.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
șDl. Farka Marius  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administratie publică

țprivind aprobarea actualizării comisiei   pentru  repartizare locuin e din fondul locativ de stat. d.na
șviceprimar propune ca din comisie să facă parte d. oara Cozea Marinela.



ș ș D. oara Cozea Marinela propune pe dl. Lazea Constantin, dl. Buza propune pe dl. Csudom
ș șFrancisc, dl. Faka Marius propune pe d.na Edve Laura, dl. Csudom  propune pe dl. Pavel Cosmin.

șIn urma votului secret exprimart i în urma procesului verbal al comsiei de validare,  toate
cele cinci propuneri au fost aprobate în unanimitate.

șD.na Edve Laura prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia  de administratie publică
ț șprivind aprobarea Regulamentului de Func ionare a Ora ului Huedin.

șDl.  Mati Horea  propune completarea Rregulamentului cu prevederile referitoare la delegatul
sătesc .

șSe supune la vot proiectul de hotărâre cu acest amendament i se aprobă în unanimitate.
Dl. Lazea Constantin prezintă  informarea cu privire la activitatea asistentilor personali ai

persoanelor cu handicap grav pe semestrul  I  2012.
șDl Farka Marius  prezintă informarea cu privire la îndeplinirea H.C.L pe luna iulie 2012

La probleme curente dl Cozea Dan acordă lamuriri d.lui Vasas cu privire la situatia juridica a
țunui teren – cale de acces din  P.ta Victoriei,   arătând că în momentul de fa ă  litigiul este pe rolul

Judecatoriei Huedin.
Dl. Csudom Francisc  arată că dânsul a achitat c/v lucrărilor de pavare a intrării la imobilul

proprietate personală cu cale de acces din str. Horea 80.
Dl. Sucilă  Valentin solicită  o informare cu privire la ridicările topografice pentru Bicalat în

aplicarea prevederilor Legii nr. 18/1991, dl Cozea Dan  acordă  lămuriri suplimentare arătând că  în
sedinta următoarea va fi prezentata o informare, d.na viceprimar si Cozea Marinela  acordand lamuriri
suplimentare aratand ca la Bicalat sunt multe persoane decedate iar mostenitorii nu si-au făcut

șsusccesiunile, de asemenea sau organizat edinte cu locuitorii satului pentru identificarea tuturor
parcelelor in vederea emiterii Titlurilor de Proprietate.

țDl Sucilă Valentin solicita luarea măsurilor in vederea cură irii pârâului ,, Tibat,, din spatele
Spitalului care subtraverseaza DN l – E60, pe str. Horea, lamuriri acordand  d.na Viceprimar care arată

țcă după inunda ii s-au făcut lucrari de regularizare in zona respectivă.
ț șDl. Csudom Francisc propune ca  to i consilierii să  viziteze ora ul pentru identificarea

problemelor cetatenilor. Dl Sucilă  Valentin solicită  efectuarea curateniei orasului si sâmbăta si
duminica de către echipa ecologică.

țDe asemenea solicită luarea măsurilor necesare în condi iile în care se produc sustrageri ale
ș ș șrecoltelor de legume i fruncte din livezile cetatenilor. Cu privire la iluminatul ora ului solicită ca i

șzonele periferice să fie iluminate. Solicită de asemenea revigorearea activitătii culturale i sportive ale
ș șora ului. De asemenea  in privinta pastrarii lini tii orasului  solicită efectuarea demersurilor privind

țlimitarea circulatiei ambulantelor in timpul noptii cu mijloacele acustice in func iune, respectiv
eradicarea câinilor fără stăpân .

țDl Sucilă Valentin semnalează circula ia abuzivă a unor auro în timpul noptii care perturbă
ș șlini tea locuitorilor. De asemnea arată că se produc furturi de legume i fructe din gradinile cetatenile.

țD. Cozea Dan arată că la urmatoarea sedin ă de consiliu va fi invitat dl. Comandant al Politiei orasului
șHuedin cât i  comandantul Grupei de Jandarmi mobile Huedin.

Dl.  Csudom Francisc  arată că sunt cetateni de etnie romă care-  si cumpără case de locuit in
oras.

Dl Sucilă Valentin solicită verificarea dacă există emisă a Autorizatie de Construire pentru un
ț ț ș țteren situat pe  str. Câmpului , col custr.  Mo ilor. De asemensa solicită pentru edin a urmatoare cu

privire la plata impozitului  la imobilele detinute de tigani in orasul Huedin.
țDl. Parpucea solicită consilierilor împăr irea orasului pe strazi pentru efectuarea vizitelor de

țcătre consilieri. Dl Sucilă solicită adoptarea unei curătenii în oras, Cozea Marinela men ionand că si
țcetă eanul are îndatoriri .

țD.na viceprimar  arată  că  ini ial au fost angajate 60 de persoane la serviciul ecologie in
țconditiile in care  partial salariile erau subventionate de guvern, in momentul de fa ă mai putând fi

ț țmen inute 12 persoane, între timp subven iile anulându-se, persoane care nu pot fi retribuite pentru
lucru de noapte urmând ca eventual in bugetul anului viitor să fie elocate aceste sume. Cât priveste

ț șcură enia sunt unii cetateni care nu- i curătă  santurile din fata casei, producându-se distrugeri ale
ț ș șpubelelor . Arată că efectivele Politiei   sunt foarte scăzute respectiv 3 poli i ti în tot ora ul .

ț țDl. Csudom arată că este necesară educa ia copiilor pentru păstrarea cură eniei.



ț țDl Buzas Francisc   solicită verificarea construc iilor romilor  care edifică construc ii de prost
gust propunând ca Autorizatiile de Construire să fie verificare de comisia de urbanism, fiind necesara

ț ș țverificarea concordan ei între  respectarea Autorizatiilor i proiectul ini ial.
Dl Cozea Dan  acordă  lămuriri cu privire la activitatea de emitere a Autorizatiilor de

Construire.
țDl Vasas solicită  informarea de către dl Czondi Eugen  cu privire la garan iile pentru

șasfaltarea străzilor,  solicitând ca în timpul edintelor să nu mai existe un dialog între consilieri.
De asemnea solicita să se controleze dacă se respecta Autorizatiile de Construire.

ț șDl. Parpucea solicită împăr irea consilierilor pe străzile ora ului.
ș șDl. Dreve Ioan   arată că eful de antier răspunde de respectarea proiectului iar dl Csudom

ț ț țmen ionează că muncitorii  care lucrează la aceste construc ii trebuie să de ină  carte de muncă.
D.na viceprimar  arată  că  în naul 2008 s-au verificat casele romilor si sau impozitat

țcorespunzator dl Vasas arată ca sunt case ai căror proprietari sunt pleca i in  Irlanda.
Dl.  Matis Horea face o sinteză a interpelărilor consilierilor, arătând că cele mai importante

probleme vor ajunge in comisiile de specialitate.
Dl Sobesc informează  despre detasarea dânsului la Clubul Copiilor începantd cu septembrie
ț2012, mul umind Consiliului Local  pentru buna colaborare în parteneriatul cu Clubul Copiiilor.

DL. Cozea Dan arata ca apreciază  initiatiativele  consilierilor aratand că  se vor transmite
țadrese către  institutiile abilitate  pentru solu ionarea sesizarilor aduse.

șD.na viceprimar  felicită pe dl.  Sobec pentru activitatea desfă urată la Clubul Copiilor Huedin
Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat

prezentul proces verbal.

Preşedinte de şedintă, Secretar,
   Lazea Constantin Cozea Dan


